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WNIOSKI, POSTULATY I ZAPYTANIA 

 

z posiedzenia Komisji RM nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej, 

które odbyło się w dniu 8 grudnia 2020 roku – Protokół nr 23/2020. 

 

 

1. Projekt uchwały nr 142/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XXV/573/2012 Rady Miejskiej 

Mikołowa z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

2. Projekt uchwały nr 149/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu gminy Mikołów i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną opłatę przez właścicieli nieruchomości za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

3. Projekt uchwały nr 150/2020 uchylająca uchwałę w sprawie regulaminu korzystania z Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) w Mikołowie, komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

4. Projekt uchwały nr 151/2020 w sprawie Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Mikołowie, 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

5. Projekt uchwały nr 152/2020 w sprawie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za pojemnik i worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów 

komunalnych na terenie nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne, komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

6. Projekt uchwały nr 153/2020 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Mikołów, 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

7. Projekt uchwały nr 154/2020 w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok – zmiany w dziale 700 

i 900 – komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

8. Projekt uchwały nr 156/2020 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz informacji o terminach i miejscu składania 

deklaracji, oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 

9. Komisja poparła wniosek radnej Anety Esnekier o wystosowanie przez komisję pisma do 

Mikołowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej w sprawie naprawy ścieżki pieszo-rowerowej na 

os. Słowackiego. 

 

10. Radna Ewa Chmielorz poruszyła temat kolejnych konsultacji społecznych prowadzonych przez 

Spółkę CPK w sprawie proponowanych tras linii kolejowych. 

 

  

 Przewodniczący 

 Komisji RM nr 3 

 

 Łukasz Ryguła 
 


